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Шановна і дорога українська громадо! Якщо Ви справді вірите, що поширення в ФБ
закликів вигнати з України підараску Столярову та лайки під цими закликами реально
сприятимуть її вигнанню - значить, я чогось не знаю. Було б добре, звісно. Але ФБ - не
Закон. Для того, щоб її вигнати, і таких, як вона, потрібні не лайки, пости і перепости, а
політична воля і законодавча база. Сумно, що ФБ нічого не вирішує. Але це так.
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